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Zápisnica č.  15 
z rokovania Akademického senátu LF TU vo Zvolene 

 konaného dňa 20.04.2023 o 14:00 h v zasadačke Dekanátu LF TU vo Zvolene  
 

Prítomní: 22 členov AS LF TU vo Zvolene (podľa prezenčnej listiny). 
Ospravedlnení:  5 členovia senátu  (podľa prezenčnej listiny). 
Neospravedlnení: 0 členov senátu  (podľa prezenčnej listiny).  
Hostia:  prof. Ing. Marek Fabrika, PhD. – dekan LF TU vo Zvolene,  doc. Ing. Bc. Miroslav              

Kardoš, PhD. – prodekan LF pre pedagogickú činnosť, prof. Dr. Mgr. Jaroslav 
Ďurkovič – prodekan LF pre vedeckovýskumnú činnosť, doc. Ing. Daniel Halaj, PhD. – 
prodekan LF pre vonkajšie vzťahy.   

 

Program rokovania AS LF: 

1. Otvorenie. 
2. Kontrola uznesení. 
3. Voľba návrhovej komisie, verifikátorov zápisnice a volebnej komisie. 
4. Výročná správa o hospodárení Lesníckej fakulty za rok 2022. 
5. Výročná správa o činnosti Lesníckej fakulty za rok 2022. 
6. Pravidlá organizácie štátnych skúšok na LF TU vo Zvolene v akademickom roku 

2022/2023. 
7. Voľby zástupcu LF do Rady vysokých škôl. 
8. Príprava volieb do Akademického senátu LF na nové funkčné obdobie.  
9. Rôzne. 
10. Návrh uznesení. 
11. Záver. 
 

K bodu 1  Otvorenie 

 Rokovanie Akademického senátu Lesníckej fakulty (ďalej AS LF) otvoril predseda 
senátu prof. Ing. Jaroslav Kmeť, PhD. Na základe kontroly  evidencie prítomných členov 
skonštatoval, že Akademický senát LF je uznášaniaschopný. Prítomných bolo 22 členov 
senátu, ospravedlnili sa 5 členovia (podľa prezenčnej listiny).   
 Následne predsedajúci oboznámil prítomných členov senátu s programom rokovania. 
K návrhu programu rokovania neboli vznesené žiadne pripomienky alebo doplňujúce návrhy 
a mohlo sa pristúpiť k hlasovaniu o programe. 

Výsledok hlasovania o návrhu programu rokovania AS LF TU vo Zvolene dňa 20.04.2023:  

Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov.  
Za návrh programu: 22 členov.  
Proti návrhu programu: 0 členov.  
Zdržal sa: 0 členov senátu.  

Program rokovania AS LF bol schválený všetkými hlasmi prítomných členov senátu bez 
pripomienok. 

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha 1). 
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K bodu 2  Kontrola uznesení 

 Pri  kontrole  uznesení  tajomník  AS LF TU vo Zvolene  Ing.  Pavol Hlaváč,  PhD.,  
skonštatoval,  že uznesenia prijaté na predchádzajúcich rokovaniach sú splnené a  uznesenia 
dlhodobého charakteru sa priebežne plnia. 
 K predmetnému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
K bodu 3  Voľba návrhovej komisie, verifikátorov zápisnice a volebnej komisie 

Predseda AS LF navrhol, aby návrhová komisia pracovala v zložení doc. Ing. Miloš 
Gejdoš, PhD. a Ing. Ján Matúš Urbančík. Za verifikátorov zápisnice boli navrhnutí  prof. Ing. 
Ján Holécy, CSc. a Ing. Tomaš Toma. Do volebnej komisie pre voľbu zástupcu LF do RVŠ SR sa 
navrhli  doc. Ing. František Máliš, PhD. a študentka Lucia Kružlicová.   

Súčasne prof. Kmeť vyzval členov senátu, aby sa vyjadrili k jednotlivým návrhom. 
Nakoľko k predloženým návrhom neboli vznesené žiadne pripomienky, resp. doplňujúce 
návrhy  pristúpilo sa k hlasovanie o zložení jednotlivých komisií  a verifikátoroch.  

Výsledok hlasovania o návrhu zloženia návrhovej komisie: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov senátu. 
Proti návrhu: 0 členov senátu. 
Zdržal sa: 0 členov. 

 Za členov návrhovej komisie boli všetkými hlasmi prítomných členov senátu zvolení 
doc. Ing. Miloš Gejdoš, PhD. a Ing. Ján Matúš Urbančík. 

 Výsledok hlasovania o návrhu za verifikátorov zápisnice: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 členov. 
Zdržal sa: 0 členov. 

Za verifikátorov zápisnice boli všetkými hlasmi prítomných členov senátu zvolení 
navrhnutí  prof. Ing. Ján Holécy, CSc. a Ing. Tomaš Toma. 

Výsledok hlasovania o návrhu za členov volebnej komisie: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 členov. 
Zdržal sa: 0 členov. 

Za členov volebnej komisie pre voľbu zástupcu LF do RVŠ SR boli všetkými hlasmi 
prítomných členov senátu zvolení doc. Ing. František Máliš, PhD. a  študentka Lucia 
Kružlicová.  

K predmetnému bodu boli prijaté uznesenia (Príloha 1). 
 

K bodu 4  Výročná správa o hospodárení Lesníckej fakulty za rok 2022 

 Prítomných členov senátu s materiálom „Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 
2022“ oboznámil dekan LF prof. Ing. Marek Fabrika, PhD. Uviedol,  že aj  napriek nepriaznivej  
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ekonomickej situácii v školstve fakulta hospodárila dobre. Zdôraznil, že aj v roku 2022 sa 
pokračovalo v investovaní do vedeckej infraštruktúry v rámci „virtuálneho vedeckého parku 
TUZVO a bolo zrekonštruovaných niekoľko laboratórií z projektov FORRES a FOMON. Aj 
napriek poklesu financií do rozpočtu fakulty sa podarilo udržať motivačnú zložku mzdy.  
Katedrám sa darí napĺňať  fond reprodukcie vo výške 76 %, čo možno považovať za pozitívny  
trend, ktorý umožňuje fakulte investovať do dlhodobého majetku.  
 V rámci diskusie prof. Ing. Dušan Gömöry, DrSc., poukázal na hrozbu nedostatku 
finančných prostriedkov  určených na odpisy. Katedry doteraz do fondu reprodukcie 
prispievali výlučne z prostriedkov APVV. Agentúra v posledných výzvach ale neumožnila 
čerpať prostriedky na odpisy, čím pre katedry vzniká prakticky  neriešiteľná situácia. 
 Doc. Ing. František Máliš, PhD., poukázal  na komplikovanú administráciu a doc. Ing. 
Daniel Kurjak, PhD. položil otázku, prečo sa odpisy uvádzajú spolu pre obe pracoviská KIOLK 
a KAZMZ, napriek tomu, že katedry sú už rozdelené. 
 V odpovedi dekan LF uviedol, že otázka odpisov sa bude riešiť na úrovni univerzity, 
komplikovanú administratívu vidí v platnej legislatíve ale aj v univerzitou používanom 
informačnom systéme SOFIA. Odpisy pre KIOLK a KAZMZ sa budú evidovať spoločne ešte do 
cca 2 rokov. 
 Po skončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu  o predkladanom  materiáli „Výročná 
správa o hospodárení fakulty za rok 2022“. 

Výsledok hlasovania o výročnej správe o hospodárení fakulty: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 členov. 
Zdržal sa: 0 členov. 

AS LF schválil všetkými hlasmi prítomných členov senátu „Výročnú správu o 
hospodárení fakulty za rok 2022“ bez pripomienok. 

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
 

K bodu 5  Výročná správa o činnosti Lesníckej fakulty za rok 2022   

Na základe poverenia dekana LF prof. Ing. Mareka Fabriku, PhD.,  materiál „Výročná 
správa o činnosti Lesníckej fakulty za rok 2022 (č. R-2746/2023) predstavili za svoje oblasti 
prodekani LF. Za vzdelávaciu činnosť doc. Ing. Bc. Miroslav Kardoš., PhD. – prodekan LF pre 
pedagogickú prácu; za vedeckovýskumnú činnosť  i doktorandské štúdium prof. Dr. Mgr. 
Jaroslav Ďurkovič, prodekan LF pre vedeckovýskumnú činnosť a za vonkajšie vzťahy  doc. Ing. 
Daniel Halaj, PhD. – prodekan LF pre vonkajšie vzťahy.  
 V rámci diskusie doc. Máliš prezentoval názor, aby sa na fakulte sprehľadnili 
informácie o riešených i pripravovaných projektoch jednotlivými katedrami, čím by sa 
zefektívnila spolupráca v oblasti výskumu i získavania projektov. 
 Dekan LF s takýmto názorom súhlasí a uviedol, že vedenie fakulty bude takéto aktivity 
presadzovať a podporovať.        

Ďalšie pripomienky, resp. návrhy k prerokovávanému materiálu neodzneli a preto sa 
pristúpilo k hlasovaniu o výročnej správe o činnosti LF za rok 2022.  

Výsledok hlasovania o výročnej správe o činnosti LF: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
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Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 členov. 
Zdržal sa: 0 členov. 

AS LF schválil všetkými hlasmi prítomných členov senátu „Výročnú správu o činnosti 
Lesníckej fakulty za rok 2022“ bez pripomienok. 

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
 
K bodu 6  Pravidlá organizácie štátnych skúšok na LF TU vo Zvolene v akademickom roku 

2022/2023 

S materiálom č. R-2741/2023 „Pravidlá organizácie štátnych skúšok na Lesníckej 
fakulte TU vo Zvolene v akademickom roku 2022/2023“ oboznámil prítomných členov senátu  
prodekan LF pre pedagogickú prácu doc. Ing. Bc. Miroslav Kardoš., PhD. 

V diskusii prof. Ing. Ľubomír Scheer, CSc., položil otázku, či prezentované pravidlá boli 
prijaté aj na úrovni univerzity. 

Prodekan doc. Kardoš v reakcii uviedol, že každá fakulta si pripravuje vlastné pravidlá, 
ale pri ich návrhu sa vychádza z platného  Študijného poriadku TU vo Zvolene.  

Nakoľko ďalšie pripomienky neodzneli, pristúpilo sa k hlasovaniu.  

Výsledok hlasovania o výročnej správe o činnosti LF: 
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov AS LF: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 členov. 
Zdržal sa: 0 členov. 

AS LF TU vo Zvolene schválil všetkými hlasmi prítomných členov senátu materiál 
„Pravidlá organizácie štátnych skúšok na Lesníckej fakulte TU vo Zvolene v akademickom 
roku 2022/2023“ bez pripomienok.    

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
 
K bodu 7  Voľby zástupcu LF do Rady vysokých škôl. 

Predseda senátu prof. Kmeť, podal informáciu o potrebe zvolenia nového zástupcu 
TU vo Zvolene do Rady vysokých škôl SR, z dôvodu ukončenia funkčného obdobia doterajším 
členom rady. Súčasne uviedol, že po konzultáciách s  dekanom fakulty  navrhuje, aby 
zástupcom TU vo Zvolene bol doc. Ing. Martin Lieskovsky, PhD. Súčasne požiadal členov 
senátu o ďalšie návrhy. Iné návrhy neboli podané a preto sa pristúpilo k tajnej voľbe 
zástupcu LF TU vo Zvolene do Rady vysokých škôl na 11. funkčné obdobie od 01.06.2023 do 
31.05.2027. Doc. Ing. Martin Lieskovský, PhD., návrh na kandidáta za zástupcu LF do RVŠ SR 
prijal. 

Výsledok hlasovania:  
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov: 22 členov. 
Za návrh: 21 členov. 
Proti návrhu: 1 člen. 
Zdržal sa: 0 členov 
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AS LF zvolil nadpolovičnou väčšinou hlasou doc. Ing. Martina Lieskovského, PhD., za 
zástupcu Lesníckej fakulty do Rady vysokých škôl SR na 11. funkčné obdobie (od 01.06.2023 
do 31.05.2027). 

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
 
K bodu 8  Príprava volieb do Akademického senátu LF na nové funkčné obdobie 

Predseda AS LF prof. Ing. Jaroslav Kmeť, PhD., podal informáciu o príprave volieb do 
Akademického senátu Lesníckej fakulty TU vo Zvolene, nakoľko terajšiemu senátu k termínu  
30.09.2023 skončí funkčne obdobie. Súčasne poukázal na fakt, že voľby už budú prebiehať 
v zmysle novej legislatívy, ktorá bola schválená na Akademickom senáte TU vo Zvolene. 

K uvedenému bodu nebola diskusia.  

Predseda AS LF navrhol uznesenie,  v ktorom sa konštatuje, že AS LF berie na vedomie 
informáciu o príprave volieb do AS LF na nové funkčné obdobie.  

Výsledok hlasovania:  
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 člen. 
Zdržal sa: 0 členov 

AS LF všetkými hlasmi prítomných členov senátu vzal na vedomie informáciu 
o príprave volieb do Akademického senátu Lesníckej fakulty TU vo Zvolene na nové funkčné 
obdobie.  

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
 
K bodu 9  Rôzne 

V rámci bodu „Rôzne“  študent Ján Filipovský informoval členov senátu o 
organizovaní streleckej súťaže s medzinárodnou účasťou študentami Lesníckej fakulty TU vo 
Zvolene.  Akcia mala pozitívny ohlas u účastníkov súťaže, čo potvrdzuje aj publikovanie 
článku v Maďarsku o predmetnej streleckej súťaži. 
 
K bodu 10  Návrh uznesení 

Za návrhovú komisiu AS LF TU vo Zvolene  predniesol  návrh  uznesení  doc. Ing. Miloš 
Gejdoš, PhD. 

Výsledok hlasovania o návrhu uznesení:  
Počet všetkých členov AS LF: 27 členov. 
Počet prítomných členov: 22 členov. 
Za návrh: 22 členov. 
Proti návrhu: 0 člen. 
Zdržal sa: 0 členov 

AS LF TU vo Zvolene všetkými hlasmi prítomných členov schválil návrh uznesení zo 
zasadnutia AS LF TU vo Zvolene konaného dňa 20.04.2023. 

K predmetnému bodu bolo prijaté uznesenie (Príloha č. 1). 
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K bodu 11 

 Rokovanie AS LF TU vo Zvolene ukončil predseda AS LF TU vo Zvolene. Prítomným 
členom senátu a hosťom poďakoval za účasť a konštruktívne rokovanie. 
 
 
Zvolen, 20.04.2023 
 
 
 

........................................................ 
Zapísal: Ing. Pavol Hlaváč, PhD. 
                     tajomník AS LF  
       
                                                                                                       ........................................................ 
                                                                                                             prof. Ing. Jaroslav Kmeť, PhD. 
                                                                                                                         predseda AS LF   
 
 
Verifikátori: 

prof. Ing. Ján Holécy, CSc.             ................................................................ 

Ing. Tomaš Toma     ................................................................               

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Celkový počet strán: 6 s. 

Počet príloh: 1 
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U Z N E S E N I A 

z rokovania Akademického senátu Lesníckej fakulty TU vo Zvolene 
konaného dňa 20.04.2023 

 

A) Akademický senát Lesníckej fakulty TU vo Zvolene schválil: 
1) Program rokovania. 

2) Návrhovú komisiu v zložení  doc. Ing. Miloš Gejdoš, PhD. a Ing. Ján Matúš Urbančík. 

3) Verifikátorov zápisnice v zložení prof. Ing. Ján Holécy, CSc. a Ing. Tomáš Toma. 

4) Volebnú komisiu pre voľbu zástupcu LF do RVŠ SR v zložení doc. Ing. František Máliš, 
PhD. a  študentka Lucia Kružlicová.  

5) Výročnú správu o činnosti Lesníckej fakulty za rok 2022. 

6) Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2022. 

7) Materiál „Pravidlá organizácie štátnych skúšok na Lesníckej fakulte TU vo Zvolene 
v akademickom roku 2022/2023“.     

8) Návrh uznesení zo zasadnutia AS LF dňa 20.04.2023. 

B) Akademický senát Lesníckej fakulty TU vo Zvolene zvolil:   

1) Doc. Ing. Martina Lieskovského, PhD., za zástupcu Lesníckej fakulty do Rady vysokých 
škôl SR na funkčné obdobie od 01.06.2023 do 31.05.2027. 

C) Akademický senát Lesníckej fakulty TU vo Zvolene vzal na vedomie: 

1) Informáciu o príprave volieb do Akademického senátu Lesníckej fakulty TU vo 
Zvolene na nové funkčné obdobie.  

 

 

Zapísali:  
 
doc. Ing. Miloš Gejdoš, PhD.   ........................................................................... 

Ing. Ján Matúš Urbančík  ........................................................................... 

 
Verifikátori:  
 
prof. Ing. Ján Holécy, CSc.   ........................................................................... 

Ing. Tomáš Toma   ........................................................................... 

 

 

 


